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IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS 

When using an electrical furnishing, basic precautions should always be followed, including the following: 

Read all instructions before using this furnishing. 

 

DANGER – To reduce the risk of electric shock: 

1. Always unplug this furnishing from the electrical outlet before cleaning or servicing. 

2. This unit has multiple power supply cords, unplug all cords before moving or servicing. 

3. This furnishing has a polarized plug (one blade is wider than the other). This plug will fit in a polarized outlet only one way. If the plug 

does not fit fully in the outlet, reverse the plug. If it still does not fit, contact a qualified electrician to install the proper outlet. Do not 

change the plug in any way.  

 

WARNING – To reduce the risk of burns, fire, electric shock, or injury to persons: 

1. Unplug from outlet before putting on or taking off parts. 

2. Close supervision is necessary when this furnishing is used by, or near children, invalids, or disabled persons. 

3. Use this furnishing only for its intended use as described in these instructions. Do not use attachments not recommended by the 

manufacturer. 

4. Never operate this furnishing if it has a damaged cord or plug, if it is not working properly, if it has been dropped or damaged, or 

dropped into water. 

5. Keep the cord away from heated surfaces. 

6. Do not use outdoors. 

7. Do not operate where aerosol (spray) products are being used or where oxygen is being administered. 

8. WARNING: Risk of Injury - Keep children away from the motorized table in motion. 

9. WARNING: Risk of Electric Shock, Fire, and Injury - Review the assembly instructions to confirm that the appropriate critical 

components and accessories are being used with the furnishing. 

10. Maximum intended load for table surface: Refer to the product label for the applicable loading capacity.  

11. When Electrical Accessories are used, they should be connected to a branch circuit independent from the table. 

 

SAVE THESE INSTRUCTIONS 

 

SERVICING OF DOUBLE-INSULATED PRODUCTS 

In a double-insulated product, two systems of insulation are provided instead of grounding. No grounding means is provided on a 

double-insulated product, nor is a means for grounding to be added to the product. Servicing a double insulated product requires 

extreme care and knowledge of the system, and is to be done only by qualified service personnel. Replacement parts for a double-

insulated product must be identical to the parts they replace. A double insulated product is marked with the words ″DOUBLE 

INSULATION″ or ″DOUBLE INSULATED.″ The symbol (square within a square) is also able to be marked on the product. 
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INSTRUCTIONS DE SECURITÉ IMPORTANTES 

Lors de l’utilisation de mobilier électrique, des précautions de base doivent toujours être respectées, incluant les suivantes : 

Lire toutes les instructions avant d’utiliser ce mobilier. 
 

DANGER – Pour réduire le risque de choc électrique : 

1. Toujours débrancher ce mobilier de la prise électrique avant de nettoyer ou d’entretenir. 

2. Cette unité a plusieurs cordons d'alimentation, débranchez tous les cordons avant de déplacer ou d'entretenir. 

3. Ce mobilier est munie d’une fiche polarisée (une lame plus large que l’autre). Cette fiche s’insère dans une prise polarisée dans 

une seule orientation. Si la fiche ne s’insère pas complètement, retournez la fiche. Si elle ne s’insère toujours pas, contactez un 

électricien qualifié pour installer une prise adéquate. Ne remplacez la fiche d’aucune façon. 
 

AVERTISSEMENT – Pour réduire les risques de brûlures, d’incendies, de chocs électriques ou de blessures corporelles : 

1. Débrancher de la prise avant l’installation ou le retrait de composants. 

2. Une surveillance étroite est nécessaire lorsque ce mobilier est utilisé par ou à proximité d’enfants, de personnes invalides ou de 

personnes handicapées. 

3. Utilisez ce meuble uniquement selon l'usage prévu et tel que décrit dans ces instructions. N'utilisez pas de fixations non 

recommandées par le fabricant. 

4. N'utilisez jamais ce mobilier si le cordon ou la fiche est endommagé, s'il ne fonctionne pas correctement, s'il a été échappé ou 

endommagé ou s’il a été échappé dans l'eau.  

5. Gardez le cordon loin des surfaces chaudes. 

6. Ne pas utiliser à l’extérieur. 

7. Ne pas utiliser où des aérosols (vaporisateurs) sont utilisés ni où de l'oxygène est administré. 

8. AVERTISSEMENT : Risque de blessure - Gardez les enfants à l'écart de la table motorisée en mouvement 

9. AVERTISSEMENT : Risque de choc électrique, d'incendie et de blessure - Consultez les instructions d'assemblage pour confirmer que 

les composants et accessoires essentiels appropriés sont utilisés avec l'équipement. 

10. Charge maximale prévue sur la surface de la table : Se référer à l’étiquette du produit pour la charge maximale applicable.  

11. Lorsque des accessoires électriques sont utilisés, ils doivent être raccordés à un circuit électrique indépendant de la table. 
 

CONSERVER CES INSTRUCTIONS 
 

ENTRETIEN DE PRODUITS À DOUBLE ISOLATION 

Dans un produit à double isolation, deux systèmes d'isolation sont prévus à la place de la mise à la terre. Aucun moyen de mise à la 

terre n'est fourni sur un produit à double isolation et aucun moyen de mise à la terre ne doit être ajouté au produit. L'entretien d'un 

produit à double isolation nécessite une attention et une connaissance extrême du système et doit être effectué uniquement par du 

personnel qualifié. Les pièces de remplacement pour un produit à double isolation doivent être identiques aux pièces qu'elles 

remplacent. Un produit à double isolation est marqué avec les mots « DOUBLE ISOLATION ». Le symbole (carré dans un carré) peut 

également être marqué sur le produit. 
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Caution / Information : 

Make sure no obstacles are in the desk’s path and all cords are of appropriate length for desk travel. 

Failure to comply with or observe all assembly, safety, and operation instructions and warnings 

regarding the use of this product may result in serious property damage or bodily injury.  

 

 

IMPORTANT : 

Any user or installer of this Height-Adjustable product must study this user guide carefully. If this desk is sold, please provide the user 

guide to the buyer. 

 

PIEZO™ from Linak :  

The adjustable desks shall feature the PIEZO™ hardware-based technology from Linak. A sensor integrated in the lifting column reacts 

to any obstruction when raising or lowering the desk, then halts and reverses to prevent material damages.  

 

Before using this product, make sure nothing is blocking the travel of the desk 

in the space where it will operate. In spite of the PIEZO™ technology being in 

place, there may still be a risk of pinching in exceptional cases. Close 

supervision is necessary when this furniture is used by individual with limited 

physical, sensory or mental abilities, or with a lack of experience. Keep children 

away from moving parts and underneath the desk. 

 

Do not expose the control unit or any height adjustable components to water or other liquids including moisture, drips, 

splashes or spills. Clean the control unit only with a dry cloth. Before cleaning, you must always unplug the power cord. The 

adjustable desk must be operated in a dry, enclosed space, such as an office or similar, never outdoors. 

 

Liability : 

The desk height is adjustable so that it can be positioned at the most ergonomically suitable height. Any other use is at user’s risk. Under 

no circumstances does the manufacturer accept warranty claims or liability claims for damages caused from improper use. 

 

  

 

CAUTION 
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Control Switch Instructions 

  

 

 

 

 

 

Display with Up/Down Memory 

 

 

 

 

 

 

Toggle Up/Down 

 

 

 

 

 

 

Display Toggle with Memory 

In
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 • Adjust the table to the lowest position  

• Press and hold the Down (V) button until 

movement has been performed.1 

• Adjust the table to the lowest position  

• Tilt the panel down and hold until movement has 

been performed.1 

• Adjust the table to the lowest position  

• Tilt the panel down and hold until movement has 

been performed .1 

 

 
1 The desk/table should move down and up a small distance to indicate that the command has been received. 
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• Not Applicable • Not Applicable • Change between cm and inch by pressing the 

“reminder” (clock) button and the “star” button 

for two seconds.  

• When the display starts to blink, use the “star” 

button to change between cm and inch. 

• Press Bluetooth® button to confirm selection. 

• Proceed with display height adjustment or press 

Bluetooth® button to confirm. 

D
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t • Press and hold the Up (Λ) and Down (V) buttons 

for 5 seconds until 3 bars appear ( --- ). 

• Press the Up or Down button as required to adjust 

the height shown on the display. 

• After 5 seconds of inactivity, system returns to 

normal operation. 

• Not Applicable • Press the “reminder” (clock) button and the 

“star” button for two seconds.  

• When the unit starts to blink, proceed with unit 

change or press Bluetooth® button to confirm 

selection. 

• Tilt panel up or down to the desired display 

height. 

• Press Bluetooth® button to confirm. 



Height-Adjustable Products – Expansion Series / Produits réglables en hauteur - Série Expansion 

User Guide / Guide d'utilisation 

 
 

 
For additional information on this installation contact Technical Support.   Pour plus d'informations sur cette installation contactez le support technique. 

2021-05-26 L04-64035_R02.DOCX 5 / 10 

 

M
e

m
o

ry
 

To store a position : 

• Drive to the required desk height  

• Press the “S” button. 

• Press a memory button (•, •• ou •••). 

 

 

 

To drive to a stored height : 

• Press and hold a memory button. The surface will 

stop at the stored position. 

• Not Applicable To store a position : 

• Drive to the required desk height  

• Press the “star” button until desired memory 

number is displayed 

• Press the “star” button for two seconds to store 

position  

 

To drive to a stored height : 

• Tilt and hold the panel. The surface will stop at 

the stored position. 

 

To reset all memory positions :  

• Press the “star” button 5 times so the “no 

memory” logo is displayed.  

•Press the “star” button for two seconds to confirm. 

O
th

e
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   • For “reminder” function and Bluetooth® pairing 

instructions, Press the “reminder” (clock) button 

and scan the QR code displayed or refer to 

Teknion web site. 
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Reinitialize the system when : 

• the system does not operate properly, move slowly &/or only downward.  

• the desk has been moved &/or relocated. 

• an actuator (leg) looses its connection to the control box or a connecting cable is pulled out during operation.  

• the table impacts an obstruction during operation - more than once. Make sure there are no obstructions in either the up or down directions and carry out 

a reinitialization 

• the display shows error code E##. 

 

If a reinitialization does not address the issue, contact your facilities representative for assistance. 
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Attention / Information : 

Assurez-vous qu’aucun obstacle ne nuit au mouvement du bureau et que tous les cordons électriques 

soient de longueur appropriée permettant le libre mouvement de celui-ci. Enfreindre les 

recommandations d’assemblages, de sécurités et des instructions de mises en garde concernant 

l'utilisation de ce produit peut entraîner des dommages matériels graves ou des blessures corporelles. 

 

IMPORTANT :  

Tous les utilisateurs ou les installateurs doivent étudier attentivement ce guide d’utilisation pour ce produit réglable en hauteur. Si ce 

bureau est vendu, bien vouloir fournir le guide d’utilisation à l'acheteur. 

 

PIEZO™ de Linak : 

Les bureaux réglables en hauteur disposent de la technologie PIEZO ™ de Linak. Un capteur intégré dans la colonne ajustable réagit à 

toute obstruction, en soulevant ou en abaissant le bureau; dès qu’il y a contact avec un obstacle celui-ci arrête et inverse le 

mouvement pour éviter des dommages matériels.  

 

Avant d'utiliser ce produit, assurez-vous que rien ne bloque le mouvement du 

bureau dans l'espace où il fonctionne. En dépit de la technologie Piezo ™ en 

place, il peut encore y avoir un risque de pincement dans des cas exceptionnels. 

Une surveillance étroite est nécessaire lorsque ce mobilier est utilisé par une 

personne ayant des capacités physiques, sensorielles ou mentales limitées, ou avec 

un manque d'expérience. Gardez les enfants loin des pièces en mouvement et du 

dessous du bureau réglable. 

 

Ne pas exposer l'unité de commande ou les composantes réglables à l'eau ou à d'autres liquides, y compris à l'humidité, à 

des gouttes, des éclaboussures et des déversements. Nettoyez l'unité de commande uniquement avec un chiffon sec. 

Avant le nettoyage, vous devez toujours débrancher le cordon d'alimentation. Le bureau réglable doit être utilisé dans un 

endroit sec et fermé, comme à l’intérieur d’un édifice, jamais à l'extérieur. 

 

Responsabilité : 

La hauteur du bureau est réglable afin qu'il puisse être placé à la hauteur la plus ergonomiquement appropriée. Toute autre utilisation 

est aux risques et périls de l'utilisateur. En aucun cas, le manufacturier accepte les demandes de garantie ou des réclamations de 

responsabilité pour les dommages causés par une mauvaise utilisation. 

 

  

 

Attention 


